
Dámy a pánové, kamarádi a přátelé. 

     Jsme na prahu nového roku a proto, jménem rady klubu, chci Vám 

všem, popřát pevné zdraví a osobní spokojenosti v roce 2019. 

      V tomto zpravodaji, mimo jiné, uveřejňujeme zápis z výroční 

schůze klubu v říjnu 2018.Také se dozvíte o tom, jak jsme v minulém 

roce hospodařili s financemi a jak dopadla revize účtu. 

     Poslední naše „výročka“, která se konala v konferenčním sále DAP, 

nám byla ještě odpuštěna platba za pronájem sálu (za 4 hodiny 

13.000 tisíc). Pro tento rok, budeme nuceni tento poplatek zaplatit. 

Oslovil jsem proto různé funkcionáře o pomoc a výsledkem našeho 

snažení je, že Svaz vojáku v záloze, pod kterým jsme organizovaní, 

podá žádost na MNO, o prominutí těchto poplatků. Jak naše žádost 

dopadne, se zatím jenom dohadujeme. Držte nám palce. 

     Váš předseda Miroslav Průžek st. 


